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Til Folketingets sundhedsudvalg. 

Jeg har fulgt dialogen omkring Øfeldt- centrene og har lyst at fremsende følgende. 

Jeg fik ca. 1980 diagnosticeret sclerose på Hvidovre hospital efter at have haft symptomer i flere 
o ar. 
Jeg blev fyret fra mit arbejde 1985, men blev efterfølgende genansat i en beskyttet stilling, indtil 
jeg endelig mistede arbejdet i 2002. 

Efter diagnosen var stillet, prøvede jeg forskellige former for genoptræning, herunder - i to for
skellige klinikker - den almene fysioterapi samt i københavns kommunes behandlingssted på 
Thorvalsensvej. 

11993 påbegyndte jeg behandling hos Teddy Øfeldt i Karlslunde og fortsatte senere i centret i 
Rødovre. 

Jeg har stor respekt for den almene fysioterapi, men jeg føler at behandlingen hos TØ har haft 
en definitiv mere styrkende effekt, - således at jeg i dag stadig kan bevæge mig rundt alene ved 
hjælp af albuestokke. 
Min tilstand er løbende blevet bedre i den periode, jeg har modtaget behandling i Øfeldt centrene. 

Jeg håber Øfeldt centrene kan fungere videre, som de hidtil har gjort. 

løvrigt har jeg selv afholdt udgiften til transporten til og fra centrene gennem årene. 

Venlig hilsen 
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